
P r o t o k 6 I nr XUI /2017  
z obrad X U 1  sesji  Rady Miejskiej w Klodzku, 
kt6ra odbyla s ic w dniu 27  kwietnia 2017r. 

w sali  Rajcbw Urzedu Miasta w Ktodzku 

Sesja rozpoczgla sie o godz. 14:OO. 

1. Otwarcle obrad X L I I  sesji Rady Miejskiej w Ktodzku. 

Otwarcia sesji dokonal Przewodniczqcy Rady Miejskiej w Ktodzku Pan Tomasz i a b s k i  rnbwiqc: 

,,Otwierarn obrady XLII sesji Rady Miejskiej w Klodzku". 

2. Stwierdzenie wainoSci sesji. 

Przewodniuqcy Rady Pan Tomasz gabski stwierdzil, i i  w sesji unestniuy 19 radnych 

w zwi y k u  z tyrn wszystkie podejrnowane decyzje bedq prawomocne. (Niwbecnl na sesjl: radny p. lacek 
Banecki, radny p. Adam Kwas) 

Godz. 14:iO - na sesje przybyl radny lacek Banecki 

Godz. 14:25 - na ses& pnybyt radny Adam Kwas 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz kabski  poinforrnowat, iz w dniu dzisiejszym mamy szczegblnq 

okazje i poprosil o podejfcie do stolu prezydialnego Burrnistrza Miasta Pana Michata Piszko, Prezesa 

,,Wodociqgdw Ktodzkich Pana Waldernara Bicza i Pana Romana Lipskiego. 

Prezes ,,Wodociqgdw Ktodzkich" Pan Waldemar Blcz: przedstawiarn wszystkirn obecnym Pana 

Rornana Lipskiego, pracownika ,,Wodociqgdw Ktodzkich", ktory udaje sie na erneryture. W zwiqzku 

z tyrn, i e  znarny sig j u t  kilkadziesiqt lat, byliirny razern ministrantarni u lezuitbw, przez osiern lat 

Pan Roman Lipski pracowal w Ratuszu, osiem lat pracowal w ,,Wodociqgach Klodzkich". W zwiqzku 

z tyrn przeuytarn podziekowanie dla Pana Rornana Lipskiego w irnieniu Zarzqdu Sp3kl oraz 

wszystkich pracownlkdw ,,Wodociqgow Ktodzkich". Marn zaszczyt podzigkowat Panu za prace 

w naszej firrnie oraz za wspblpraq, kiedy pelnit Pan obowiqzki Burmistrza Miasta Klodzka. To Pana 

podpls wldnieje na akcie notarialnyrn, kiedy spbtka byla powotana do fycia w 2002 roku. Dzigkuje za 

iyczliwo6t, za okazywane zrozurnienle, udzielanq pomoc, za trud wtoiony w rozwbj rniasta 

i przedsipbiorstwa. Wyraiarn nadzieje, ze nie zapornni Pan o nas, podobnie jak my wszyscy i bedzie 

Pan dobrze wsporninat spedzone lata pracy. Chcemy Pana zapewnii, i e  bgdzie Pan zawsze mile 

widzlanym goSclern. i y a q c  sarnych pogodnych i radosnych chwii, wszelkiej pornyflnoici, zdrowia 

i dalszych sukcesdw, pozostajg z wyrazarni szacunku. 

Burrnistrz Miasta Kbdzka Pan Michat Piszko: Szanowni Paristwo, Panie Burrnistrzu. Chciatem Panu 

Burrnistrzowi podzigkowat za wklad, ktory Pan wni6st w rozwdj na,szego miasta. Chcialbyrn te t  

zwrbcit uwagg, ze wiele inwestycji w latach 2007-2014, to  podwaliny pod te inwestycje u y l i  

dokumentacje projektowe, wszystkie pozwolenia zostaty przygotowane za kadencji Pana Burrnistrza 

Rornana Lipskiego. Chclatbyrn serdecznie za to podzigkowat, za wktad w rozwdj naszego miasta i 

prace na rzecz naszego rnlasta i zapraszarn, zawsze jestern chetny poznat i uczyt sig od Pana 

Burmistrza wielu rzeuy zwiqzanych z sarnorzqdem, jak to bylo wczeiniej rozwiqzywane. leszcze raz 

serdecznie dzigkujg i gratuluje. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz ~ a b s k i :  Szanowni Paristwo, Panie Burrnistrzu. W irnieniu Rady 

dotqczarn sig do tych wszystkich podzlekowali i gratulacji, kawat historli Klodzka w Pana wykonaniu. 



Gtos zabral Pan Roman Upski: Wel l  m - k n h  Pmd,*cy c&Wbym pclwlsdzlek kilka sl6w. 

Na wstqpie muszq powiedziet, mam wS1(101rzt ~~ nlt wWkd/, && zo-m wybrany po raz 

pierwszy najpierw V-ce Burmlstrzem, a t h m b t ~ .  Nie &ern d l a m o  mi ta trema 

towarzyszy. Widzq cakiem nowe grono ow&. Z grow o&, z kt-1 mi p- pracowat to 

jedynie radny Ryszard Wbjcik 1 Zdzislaw DL&. M8m setys%rkCfq z t3ags, te  b w  tym pieIWSZym 

burmistrzem, kt6ry by1 wybrany w wybor&h bq&rscEnich, po raz ~ r w u y  w &m mleicie pnez 

mleszkahc6w, a nie desygnowany przez parhi+ Pmyszb ml funlacfonw HI b a d  W n y m  okresle. 

Miasto po powodzi, znlszaenia slegaly d w W  bu&@t&v tego mlasta I n1&ahn,0 w tryble pllnym, 

podejmowat k&dq decyzjq, wykonywat w k k  rsmont6w, jak rbwnW zabezpMa5 tego miasta. 

Przypomnq tylko, te  koryto rrekl Nysy byb bardm znlszczma. Trzehs ,byrto usuwat spod 

wodospadu wieikq h M q  kamlenla, t apbeepleczyd budyM, nlekt6m m b r a t .  Byh to 

kosztowne. Cala ullca Slaska zostala wyWm.no. Mage WUco ubatawak, t e  a n  plac nie zostal 

zagospodarowany, a w planle - Panle Bur2*uWm - byl tam parking, ptsnoweny jeszae za naszej 

kadencji. Muszq powledziek, te  o s b M ~ q t  budynkc6w ZIBWO zamz po powodzi 

wyremontowanych, wszystkie Matki schoclb$mr wkqcznia z imbdacjq gkktryczna. W prreciilgu kilku 

dni I nocy musleliOmy podejmowat de- WniwaP pmyjecha4 Wtaj Minister Widzyk, kt6ry 

zajmowd sig sprawarnl powodd, zebralo stQ rm tej sall lcillcrmastu hMlrmlstrz6w Wl iny Klodzkiej 

i padb pytanle: kto wykorzym 2,s mtR t w ttyble'$lnym, Bgniewat by4 okdlony czas 

wykorzystanla tych plenlgdzy. M y h y  s z ~ ~ d o l a a l l  slq I wsp- z nIeo$ac&ym tutaj Panem 

Gawlem, Panem Mikulskim, po nocach wsp&W n t n t s ~ o r ~  I WyciaWm I n w E f i  pracowaliimy 

nad tym, teby prrygotowat prowlzorymkq, k&q U o k u ~ a c j ~  kakq kt6ra. wystaraala, aby 

rozpoczqt reallzacj? tych zadah. 1 w y k o ~ i ~  te 2,s Wi zl., star tu, jest tylb taka wamlanka. 

Wyremontowall$my w tym mieick kllkaset abwhk. To mlaW zostalk zsbezpkwpne jeszae przed 

tymi decyzjami powohkcymi g6lkl ZAMG f .Woci@iff po ke tylko, m y  te ~ ~ m o l c i ,  kt6re 

sq w mleicie z o s W  zabezpiecrone. Pnymng,  2e UL l.rykuwska, @nna ui. Alkdzlnna 39 A i 0, 

gdzie prokurator ,,pobtyl eke", byl problnf, aleby realbzowd tq in g. lJpwat&my sip z tym 

probiemem. Sprawa skoficzyla sic w Sadzk rPIIw& na tyrn n k  tracih, h e s t y @  rostala skohczona 

I zostaly zagospodarowane mieszkanla. D m  mtpfakcj.c~rf mam z twt, p-t rodzln, kt6re 

miewkah w kontenerach, w prreclwu &&dl lat, kosztm ruchu k d n d c l  1 tych, ktbny by11 

umieszczeni na listach przydzlalu mleszkltl, w plenmej kokfnokl eikzplecrdlSmy mieszkania, 

remontujqc je pod w y w i  tych, Wrzy m&uimU w tych kolFtanera&. hypomn(g Pc byly ogromne 

problemy z tymi kontenerami i z nie mO&csnd, ktbny z a r n ~ f w a l l .  Mleliimy 

ktopoty z prqdem, miel lhy nawet zab nfi Qm W d l u .  Staralihy slg i u 

najpiinlejszy problem do rozwlryani mlast w tym czasts b r y W  z ogromnymi 

problemaml. Dzii nikt n k  mieszka w konter#laeh, nlkt sle nie &arty, b otrrymshtWskanle gorsze 

niZ to, ktbre miat mad powodei~ Uru- w- wgselnig. &kki t e m ~  ;ts sprzedalidmy 

nieruchomoft Wytszej Uczelni Sdukacja" w ICkdzku, zapaasila on@ (Fa slate 7 m y m  miekle 

I kllkuset studsnt6w z terenu KMllny ukakylo  W s z e  !at&la. 3- p & q  stceyliimy 

w sprawle E.Leclerc, to nlekt6rry paml TQ z W saIi w y w l e z ~  mnle dhtego t e  

postawikm sic jednernu z p d w  KiSihy Kbdz&lej. Rypomr$e Pahtwqa t e  dwa razy 

jefdzliiimy z cdym zespolem pmnlkbw dm wy, 90 ~ t e r s t ~ S p r a w  W n ~ t r r n y c h ,  gdzie 

,,imleszne argumentacje" pnedoSawial1 ci, c h d l  r W  w w m ,  teby niu uruchomit tego 

marketu. leden z argurnent6w bfltakl, te to kpktWMhStwu glshstwa. Nk chce tego tematu 



rozwijat, dzisiaj rnarny wiele marketow i sqdzg Panie Burrnistrzu, t e  gdyby nie te zapisy w planie 

zagospodarowania przestrzennego, kt6re nam sig udab zapisat w tyrn okresie, kiedy 

funkcjonowalern, to  poprzednia kadencja Burrnistrza Pana Szpytrny i Rada z pewnoiciq uleglaby 

pokusorn i naciskorn kupc6w klodzkich i nie dopufciliby do tego, i e  dzisiaj rnarny pigkne centrum, 

kt6re sig rozwija i bgdzie sig rozwijalo. Pigkne centrurn handlowe, do kt6rego zjetdzajq sig ludzie 

z calej Kotliny Klodzkiej. Nie rnusirny ju t  jechak do Wroclawia, rnarny to na rniejscu i to do nas 

przyjezdtajq i rniasto tgtni iyciern. Z przykrosciq rnuszg powiedziec5, t e  to co uczyniliirny dla rniasta 

w dziedzinie pozyskania Twierdzy Klodzkiej, kt6ra obrazuje to rniasto - przez oslern tat walayl i imy 

z syndykiern rnasy upadtoiciowej ,,LasU, teby ta nieruchomoiir zostata przekazana rniastu 

nieodptatnie, wszystko zrobit byty Wicernarszatek Wojew6dztwa ~olnbdlqsk ie~o Pan Paprota, teby 

ten efekt oficjalnego p~ekazania miastu byl w tyrn mornencie, kiedy oni objgli wtadzg. Waine, t e  

rnlasto odzyskalo nieruchornost, a jest wiele takich prograrn6w, kt6re pozwoiq, aby Twierdza byb  

pigkniejsza, doflnansowana i wieie iycia kulturainego i nie tylko bgdzie rnialo tam rniejsce. Szanowni 

Paristwo, dzisiaj nikt nie pamigta jak wygiqdal PKS, jakie tam byly koleiny. Nikt j u t  nie parnigta 

budynku na rogu ul. tukasiriskiego i ul. Czeskiej. Te wszystkie rzeczy zostaty robione. Nastqpila 

terrnornodernizacja szk6t nastqpily duie oszczgdnodci jeteli chodzi o Szkolg nr 7 i Szkolg nr 3. 

Dach, ocieplenie budynkbw, kotlownie, r6wniei KOK - to wszystko zostalo zrobione w tyrn okresie. 

Zniszczone rnosty zostaly doprowadzone do naieiytego stanu technicznego, pigkna hala sportowa, 

to wszystko zostato wykonane w tamwrn czasie. To tyiko niekt6re rzeay, o kt6rych chcialern 

przypornniet, bowiern szybko sig zapornina, iata mijajq. To ju t  11 lat jak stqd odszedlern, ale nie 

rnarn sig czego wstydzit i to co powiedzial Pan Prezes Bicz, myiig i e  zdrowie mi na tyie pozwoll, Ze 

bgde sig jeszcze angaiowal w rbine prace spoteczne na rzecz tego miasta, na rzecz naszego grodu, 

na rzecz naszych rnieszkaric6w. 

Wiceprzewodniczqcy Rady Pan Zdzidaw Duda: Panie Burrnistrzu, chce Panu podzigkowat 

i powiern czego mi najbardziej ial.  Najbardziej mi zal, ze nie zostal zrealizowany Pariski plan budowy 

krytej plywalni. To byl naprawdg dobry plan i by4 iepszyrn planem jak obecnie zrealizowany. Cieszymy 

sip, t e  basen jest, ale tarnten plan byl dobry i jest mi przykro, t e  to sig nie udato zrealizowat. 

Glos zabral radny Pan Adam Kwas: Chcialbyrn przypornnieir, i e  w I11 kadencji rniabrn przyjernnoit 

by6 czlonkiern Zarzqdu Miasta wsp6lnie z Panern Rornanern Lipskirn bwuesnyrn Wiceburrnistrzern. 

To byla najtrudniejsza kadencja w dziejach rniasta, poniewat wtedy decydowab sip sprawy, kt6re 

stanowily o odbudowie naszego rniasta i wtedy rzeaywiscie bylo trudno i wspolne prawie dwiedcie 

dnibwek przepracowanych na Zarzqdzie wsporninat bgdq do kohca iycia. W tyrn sktadzie Zarzqdu 

staralisrny sig odbudowair rniasto i sprostat potrzebom, kt6re byty wtedy bardzo wielkie, a Brodki 

niedute. Moterny trzyrnair naszego bylego Burrnistrza za slowo, ze sie nie wytqczy z pracy I bgdzie 

dziatat dalej na rzecz naszej wspblnoty na iie sily pozwolq. Dzigkuje bardzo i iyczg wszystkiego 

dobrego. 

P~ewodniczqcy Rady Pan Tomasz ~abski  podzigkowat za przypornnlenie paru zdarzeh 

z historii Ktodzka i przystqpit do prowadzenia sesji zgodnie z porzqdkiern obrad. 



3. WybC sekrot8m mi. 
Na sekretana sesjl Prrewodnlgacy Pan WSUWBX h d d  zapro~enowd Paniq Anetq 

Loslewlcz. Innych kandydatur nk z g ~ ~ .  Pan1 radna wynalla z-. PoddaM kandydatur? pod 

gbsowanie. 1 '  . . ~ I I ,  I) ,. 

Glosowanie: za - 21, m c i w  -, 4 Radna Panl A m  & W h ~ l c z  
I .  

''I&dy Wrejskiej 

w Klodzk~. *t.- 

%) -; I 
4. Zatwlerdzenie pmWcotu z XL I X U  4 ;, , 
Protokoly zostaly ptzedlohone'radnyrn. ' I .  J', 5% 1 - : I,.- ' ,$?- 
Uwag do protokob5w nie wniesionts. C 

Przewodniczqcy Rady Pan T o m  Paw z XL sesji 

Rady Miejskiej w Kbdzku. 

Glosowanie: za - 21, pneclw - & wsttzymdo slq - k I 

Protok6t r XL 8e8jl lPrdy Mia@kbJ w DEYaPRrhr 2- p w .  

Przewodniu~cy Rady Pan To- fabM podrYLI pod gbswanie p y j f g i e  protokdu z X U  sesji 

Rady Miejskiej w Kbdlku. 

Glosowank: za - 20, prnc lw - 6, -m 1. 

5. Sprawozdania Burmistrza Maata 

Sprawozdanle zostalo pnedlotona radnym. 

Pytah do sprawozdania nle stwlerdzono. 

6. Informacja o stanb bezrabocla w wbfd&a 0- politykf W n y  Mlajskiej 

Kbdzko w zakrark zrgniejsylnla ,-erania przed$bblor 
-w 

Informaqja zostak przedktona r&y :~;y~ 
4 bLJl 

Pytah do przsdktonej InPormacjl nie stwi(Kd20no. 
, , . . - &,$' Y i .  

: &I 

7. Ocena zatmzpieezenla mieszkahcb m l l P  ki0d.h w @tresIe pMs&wowej oraz 

specjallstyunej oplekl zdrowotnej. f.dwm8qje Starosty Klodrkbfp a temat 

funkcjonowanla SP ZOZ Klodtko. (284. isy 3J 
Dokument zostal przedloionv radnyrn. 

Pytati nie stwierdzona. 

8. Sprawozdmnk r dzLaIalno& OlredIm -Opd.ieancd r mdzku r a  rok 2016. Ocena 

zasob6w pomocy spobcznqS C 'ICmInirr ?k$skbj Ebdzh na rok PB17. (Ed' nr 4 I Zal. nr 5) 

Materidy zostdy przectbkone Wnym. N& f materlataffll pracowata Komisji Zdmwia, 

Pornocy Spokunej, Sportu I ~u&&yki. 

Glos zabrat radny Pan 3a-k 1Qublckl: Pllnia PmwoUnim&y, Panie Wtmistnu. lest z nami Pani 

lolanta Leszko Dyrektar 0SrOd.h Pornocy Spakqznej. Chcbkm PanZ Dyrektor sraz pracownikom 

podzigkowat za trud, za gracq i w @ M  w nl p o w  dla dnrgleJ osoby, dla o d b  



potrzebujqcych, dia mieszkahc6w naszego miasta. Chcialem podzi~kowak Pani I wszystkim 

pracownikom za zaangazowanie. Chciatern poprosik Pana Burrnistrza oraz Paniq Skarbnik o wsparcie 

dia pracownik6w, ieby ta podwyika byta godna tego trudu, wysitku jaki wkladajq pracownicy Ojrodka 

Pornocy Spotecznej na rzecz os6b potrzebujqcych. 

Wiecej gtos6w nie stwierdzono. 

9. Podjecle uchwaty w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Flnansowej Gminy Miejskiej 

Klodzko na lata 2017-2026, druk nr 319. (Zal. nr 6) 

Projekt uchwaty zostat przedtoiony radnym. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz ~ a b s k l  poinforrnowal, t e  projekt 'uchwaty by+ opiniowany przez 

Kornisje Budietu, Finansow i Poiityki Gospodarczej. Przewodniczqcy poprosil o przedstawienie opinii 

Kornisji. 

Przewodniczqca Komisji Budtetu, Finansow i Poiityki Gospodarczej Panl Aneta Losiewiu, 

poinformowala o pozytywnej opinii Komisji do projektu uchwaty na druku nr 319. 

Uwag i zapytah do projektu nie stwierdzono. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz tabski poddal pod gtosowanie podjecie uchwaty w sprawie 

zrniany Wieloietniej Prognozy Finansowej Grniny Miejskiej Ktodzko na iata 2017-2026, druk nr 319. 

Gtosowanie: za - 14, przeciw - 0, wstrzmato sie - 7. 

Uchwala zostab podjeta i otrzymata nr XLII/303/2017. (Zal. nr 7) 

10. Podjqcie uchwaly w sprawie dokonania zmian budietu Gminy Mlejskiej Klodzko na 

2017 rok, druk nr 320. (Zal. nr 8) 

Projekt uchwaly zostal przedtozony radnym. 

Przewodniaqcy Rady Pan Tomasz tabski poinformowal, i e  projekt uchwaty byt opinlowany przez 

Kornisje Budietu, Finansow i Polityki Gospodarczej. Przewodniczqcy poprosil o przedstawienie opinii 

Komisji. 

Przewodnicz~a Komisji Budietu, Finans6w i Poiityki Gospodaruej Pani Aneta Losiewicz, 

poinformowala o pozytywnej opinii Kornisji do projektu uchwaty na druku nr 320. 

Uwag i zapytah do projektu nie stwierdzono. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz ~absk i  poddal pod glosowanie podjecie uchwaty w sprawie 

dokonania zmian budietu Gminy Miejskiej Ktodzko na 2017 rok, druk nr 320. 

Gtosowanie: za - 14, przeciw - 0, wstrzymato sie - 7. 

Uchwala zostala podjqta i otrzymala nr XLII/304/2017. (Zal. nr 9) 

11. Podjecle uchwaty w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Klodzkiemu, 

druk nr 321. (Zal. nr 10) 

Projekt uchwaty zostal przedtoiony radnyrn. 



Przewodniczqcy Rady Pan T o m r r r  frlrsk) - &, t e  projekt caakwaly by4 opiniowany przez 

Kornisjq Budietu, Fin& t PoHQkl G o s p e b J m  araz K c m b &  Gospedarki Kornunsllnej, Ochrony 

~rodowiska i ta&l PrresmennegD. P r z e w o ~  popmolt o pnedsUWienie oplrdi Komisji. 

P~ewodniCZgca Komlsji Budtetu, Finansh i hl l tyki  GohpodarczSj Pani mta Losiewiu, 

poinfarmowata o porytrnrnej opYnli Komisjl do pmjelau u c h W  na drwh n ~ 3 2 l .  

Przewodniuqcy Komlsjl Gospodbrki K o ~ l n e f ,  Q!hmny hooo  
J$# 

4 Przestrzennego 

Pan Zbigniew lilowak, p o i n f o r ~ a l  Q opiw rU,is,ii QP W&&CI ~chyraly MI druku 

nr 321. 
I 

Burrnistrz Mi- Pan -hat h o  pul?%&n~at, I2 wy&&j& siq %k zgkszdla airtopoprawki, 

poniewat wszydtko w trctdci uzadnienie msWo ujete I poprocll o pdBwlie pod Wbwanie projektu 

nie ~ W j e c l g  drwetly w sprawle. 

udzielenia pamocy finemwej' PaMatowi 

Gbsowante: a - 11, pmHw - Q , - w n c t ~ ~ ~ ~ d p :  3:. I ~ W I  m : & e a m r ~ ~ ~ s r ~  nie ~~ w gtosowaniu) 

U C ~ W . ~  z&@a PO $a, W g l j  

Projekt u&wB(Y IOSW pftedkkmy mdnym. 

Przewodniczgq KomW Gos i KO-, OEhrony hod-8 i &ta% Przestnennego 

pan ZBiggifw Nwabr, poinfo-alo !,*nti &rnisjk-,& p r o j W  uchweh/ na druku 

nr 322. 

(30s zabrat radny Pan Lach dulbwlrcl, h n o w n l  kthskwo, jest wprawdzir za pbino, ieby 

dyskutowad ns temt t&ci tef w h W .  ~ a ) a m  j w x r e  rez podledl i t  i e  tachwata aakolwiek 

potrzebna i b n i m a ,  to jedn* jest za mab gsrsepektywialrr. Nie ~ l n n t 0 m y  &tie pozwolit na 

zarezerwowanie wuystklch mi*. Uwatam, ke w p u W e  dnrglm, epMa za m m a c j e  prawa do 

rniejsca na okres 20 I# jest za nlska. dq uparli, to b* w c i q u  ,@&ego rniesi~ca 

wykupiii wszystkle rnlejoca i poimblych b$#%y Ehowail @tie lndziej. 

P m e w o d n i a ~  Rady h T o m .  h b d d :  Mpmlem, 2e 

Radny Pan Lea Sur6lnrlwr potwfardzll, t e  UWW. 

Wigcej uwag I .@ projd4b nle 



Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz iabski poddat pod gtosowanie podjpcle uchwaty w sprawie 

ustalenia oplat cmentarnych, druk nr 322. 

Gtosowanie: za - 18, przeciw - 1, wstrzyrnato sie - 2. 

Uchwab zostata podjeta i otrzymala nr XLII/306/2017. (Zal. nr 13 )  

13. Podjecle uchwaiy w sprawie stwierdzenia przeksztatcenia Zespdu Szk& 

Integracyjnych im. Jana Pawla I1 w Klodzku, w sklad kt6rego wchodzi Szkola Podstawowa 

nr 2 lm. Jana Pawla I1 w Klodzku i Gimnazjum nr 3 im. Jana Pawla I1 w Klodzku 

w o0mioletnia Szkole Podstawowq nr 2 im. Jana Pawla I1 w Klodzku, druk nr 315. 

(Zal. nr 14 )  

Projekt uchwaly zostal przedlotony radnyrn. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz iabskl poinforrnowat, ze projekt uchwaty byt opiniowany przez 

Kornisjp Edukacji i Kultury. Przewodniczqcy popros~l o przedstawienie opinii Kornisji. 

Przewodniczqcy Kornisji Edukacji i Kultury Pan Damian ~ l a k ,  poinformowat o pozytywnej opinli 

Kornisji do projektu uchwaly na druku nr 315. 

Uwag i zapytali do projektu nie stwierdzono. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz iabski poddat pod glosowanie podjecie uchwaly w sprawie 

stwierdzenia przeksztakenia Zespolu Szk6t Integracyjnych irn. Jana Pawla I1 w Ktodzku, w sklad 

kt6rego wchodzi Szkda Podstawowa nr-2 im. Jana Pawka I1 w Klodzku i Girnnazjurn nr 3 im. Jana 

Pawta I1 w Kbdzku w ~Brnioletniq Szkole Podstawowq nr 2 im. Jana Pawb I1 w Ktodzku, druk nr 315. 

Gtosowanle: za - 21, przeciw - 0, wstrzyrnalo sic - 0. 

Uchwala zostala podjeta i otrzymala nr XUI/307/2017. (Zal. nr 15 )  

14. Podjecie uchwaiy w sprawie stwierdzenia przeksztakenia dotychczasowej 

szeScioletniej Szkdy Podstawowej nr 3 im. kap. Stanidawa Betleja w Klodzku 

w okmioletniq Szkolg Podstawowq nr 3 im. kap. Stanidawa Betleja w Klodzku, 

druk nr 316. (ZaI. nr 1 6 )  

Projekt uchwaty zostat przedtoiony radnyrn. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz tabski poinforrnowal, i e  projekt uchwaty by1 opiniowany przez 

Kornisje Edukacji i Kultury. Przewodniaqcy poprosil o przedstawienie oplnii Kornisji. 

Przewodniczqcy Kornisji Edukacji i Kultury Pan Damian ~ l a k ,  poinforrnowal o pozytywnej opinli 

Kornisji do projektu uchwaly na druku nr 316. 

Uwag i zapytali do projektu nie stwierdzono. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz tabski poddat pod gtosowanie podjecie uchwaty w sprawie 

stwierdzenia przeksztatcenia dotychuasowej szeicioletniej Szkoty Podstawowej nr 3 Irn. kap. 

Stanistawa Betleja w Kkodzku w oimioletniq Szkole Podstawowq nr 3 irn. kap. Stanislawa Betleja 

w Klodzku, druk nr 316. 

Glosowanle: za - 21, przeciw - 0, wstrzyrnato sig - 0. 

Uchwala zostala pod j~ ta  i otrzymala nr XLII/308/2017. (Zal. nr 17 )  



15. Podjqcfe uehwdy w sprawh otwbdmi1a przeksBWbnia aatrchcrasowej 

sz~cioietniaj k k d y  Podstawwuej nr (t im. Untl Eump48kl4 w Klodzlw w oimioletnl~ 

Szkot~  Podstawowa nr 6 lm. Wnil Eu-4 w W z k u ,  druk nr 317. (;W. frr 18) 

Projekt uchwa+y zostal pmdIcLmy radnym. !? 

Przewodniczqcy Rady Pan T o m  fabskl pohformowal; te  p&je 

Komisje Edukacji I Kultury. Przewodniaqcy papKlsH o przedstawien 

Prrewodniuqcy Kornisji ~dukacji I Kultury P.n E b m h  $I&, poinbmowat o gory~ywn4 opinii 

Uwag 1 zapytah do projekPu nie mierdzono. 

Przewodniagcy. Rady Pill 1- *: p A  gtwj@wanie W e c i e  wbwaly w sprawie 

14 :&rkcd)t @&%taw nr 6 im. Unii 

Europejskkj w Klodzku w 0 6 r n i ~ l ~  &&@ 

druk nr 317. 

Gtosowanle: za - 21, pmWw - 0, #stmynW@ .8@ * 8. 
Uchwata zotYlir i 0#4ymaka rn # U # $ ~ S B f l ~  

..%'. 

Przewodnmcy Komlsjt @uka@ I KuitUty l!MB &0&, poin&BBowd o ##zytywnej . . opinii 

Komisji do pmj&tu uqhWy na W u  nr 

Uwag I zapyfa14 do prajektu nie $iMerdra 
. . . . 

Pnewodniuacy W P.n Towam tr'lysy- pwAW PSI ani&$&&cie &wah/ w sprawie 

przeksztakenla Hlejsw' Z e m  Szl& w,@tz@kuX tg $kW kt6rege wchodzi Szkola Podstawowa 

nr 7 im. Tadeusza Ido&&@zki w Wdzku i nr 2 im. S t a n i W  Wyspidskkgo w Ktodzku 

w 04rnioletnlq.Szk~ PBBlistawm nr 7 im. K Q ~ ~ H  w Ktcwtzku, druk nr 318. 
< ' , , . :p.. , ' . It ' 

Gbsowanie: za - 21, pmciw . . -  ., ., , 
*-,;. . :.;;. $:.: 2;. .&,;. :I. r 

uchw~ia zodllk p&&u~ i r lr&3ua~;0etjj+ !,tw. *as) 

4'-l@m@ szkolnego 
uunlom khq$ VI S z w  u od klasy 

Komisje Mukadl i KukW. PmhWnicz@i 



Przewodniczqcy Kornisji Edukacji i Kuitury Pan Damian Slak, poinformowal o pozytywnaj opinii 

Komisji do projektu uchwaty na druku nr 314. 

Uwag i zapytari do projektu nie stwierdzono. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz tabsk i  poddat pod glosowanie podjecie uchwaty w sprawie 

wskazania miejsca reaiizacji obowiqzku szkolnego uuniom kiasy VI Szkoty Podstawowej nr 3 im. kpt. 

Stanislawa Betleja w Ktodzku od kiasy VII do VIII w latach szkolnych 2017/2018-202112022, druk 

nr 314. 

Glosowanie: za - 17, przeciw - 0, wstrzymato sie - 4. 

Uchwata zostala podjqta I otrzymata nr XLII/311/2017. (Zaf. nr 23) 

Glos zabrat radny Pan Damlan ~ l a k :  Chciatem w tym miejscu podziekowat Zastepcy Burmistma 

Panu Wieslawowi Trauowi za dobrze zrobionq robot%. To wszystko bylo bardzo ciezkie, negocjacje, 

rozmowy, ale udalo siq - mam nadzieje - to wszystko poukladat, chociai l i u g  na to, i e  w sierpniu 

bqdziemy te wszystkie uchwaky uchylad. 

Glos zabral Z-ca Burmistrza Miasta Pan W iesbw  T r a u :  Ouywiicie bardzo dziekuje za 

podziekowania, aczkolwiek z czystej ostroznoSci procesowej powiem, ze na to jest duzo za wczeSnie. 

leszcze przed nami wiele probiemow I ta reforma jeszcze wcale sie u nas nie zakoriczyla. Mam 

podobnq nadziejg jak Pan Przewodniczqcy ~ l a k ,  aczkolwiek ta nadzieja jest rauej  ptonna i jesteSmy 

przygotowani na to, zeby t q  reforme wprowadzad I wszystkie uchwaty zostaty wprowadzone. Przed 

nami jest jeszcze kawal cieikiej pracy z calyrn mnostwem zakamuflowanych pulapek, kt6re na nas 

uekajq po drodze i motemy w wieie tych putapek wpakt. MySIe, ze dopier0 po pewnym uasie bgdzie 

moina powiedziei czy ta cala procedura udala sie, czy nie. 

25. Interpeiacje i zapytanla radnych. 

Sekretarz obrad Pani Aneta L o s i e w l u  odczytala treSt odpowiedzi na interpelacje, kt6ra wpkynety 
do biura Rady Miejskiej: 

Odpowiedi Burmistrza Miasta Ktodzka WO.II.0003.1.2017 z dnia 04.04.2016 r. 
na interpelacje radnego Pana Lecha Sur6wki z dnia 23.03.2017 r. (Zal. nr 5) 

Glos zabral radny Pan Lech Sudwka :  Panie Przewodniczqcy, ja to wszystko wiedzialem zanim 

zadalem pytanie. Mnie chodzib o jednq prosta odpowiedi, ze w wyniku pieiegnacji drzew wycieto 

np. 1732 drzewa i z tego uzyskano 1000 rn3 drewna, ktore zostalo pmekazane na Twierdzp, fakt ten 

potwierdza kwit nr 12/15, ze to  drewno tam sig znajduje, drewno bedzie rozgospodarowane tam 

i tam - o to mi chodzilo. Moje pytanie nie bierze sie z tego, ze jestem ciekawski, tyiko widzialem jak 

wyciete bale te grube, Srodkowe byty cale wywozone z miejsca wycinki przez nie wiadomo kogo i nie 

wiadorno gdzie, stqd rnoje pytanie. Ta odpowiedi, godna mistrza, ale nie dla rnnie. 

Glos zabral Burrnistrz Miasta Pan Michal Piszko: Jezeli Pan radny powziql taka informacjq, to prosze 

zgbsid to do odpowiednich organ6w. 

Pmewodniuqcy Rady Pan Tomasz ~ a b s k i :  Rozurniern, i e  Pan radny uwaia, i e  ta odpowiedf na 

interpelacjq jest nie do konca precyzyjna i oczekuje jej uzupelnienia? Czy tak jest, d o b ~ e  rozumiem? 



Radny Pan Laah 9trr4iBWm: Pallk P , rvvvatara t e  nie $#$t to odp@&lf na zadane 

przeze mnle pytahle. 

(30s zabral Wi~epr&ewMnIczaQ Rudy b n  &&?@mr Bu&t Mow Wko do& Pmle radny, l e  

Towarzystwo ~ V P .  @P€Ita hberta prpekez~Wb bkWbm wobram wla& te2 to -0. Na pewno, 

to drewno z&&i wyk~o~~s tane  dobrw?b 

Gbs zabral rady Pnn ~ k l a l n r ~ ~ ~ ; :  BasJa l W 8 w M n t ~ ,  Sram-na Rado, Pante Burmistrru, 

Szanownl Mlesakehq W z k a .  am wkWk ~~~. M m y  miesiqc ktbry 

wiqZe sip z wybucham pwvSWb w viw?%amkim, w n m @s€tAa w Europie, 

a w istocie Wata R&i~iet w Wl&n& @it @te&ka w l n a m y  pomw#mv&nych oflcerbw 

w Katynlu. W t&j sprw& p n m  @# wlekU @@a m w  mlk%mia I $& to s& mdw# ,poprawnego 

miluenia". WnOdkee wnlaek fomalny Q 

a dzislaj nie q w %tartie t@omni$ MI$ o d 

im cz& za to, ~ ~ s w o j e  %pz4e dia nai&@d & m C  sHs z W n a  

Wobec bralar sprtadw t e  stmmg radny& hzervodnk~w M y  TomCrPtr h k k l  poprosi) 

wszystkkh o nY. i uczuwtie &sty oRar nia C get& ~ a w s k i r n  oraz 

pornordowanych @~~Ew&w~ 

W daiszej am obraml mew+q &a& ISn Tmam fabslol poprosH Wrmistrza Mlasta -. 
o udzielenie inforrnaji it# temat W w  Doinoilq8ldego Pwjektu Rekultywacjl. 

Burmtstn MI- PJh dnlezqcy, Wysoka ~ o ,  na cnP*lh obecnq z tych 

tnformacjl, MI%! posi&dm ze s@ki, y katejny wniosek do rnerytwyeznego ubnka 

zarzqdu Pana W&tka plrdcz dep.cWlm%nt, k@& & tym zajWe, WU D e p a r t a W  Ochrony Zierni 

w Narodowym FuMiusm Qchrmy 5 Na tyrn wmlosku fiaat m e ~ u n a  pozytywna 

rekomendacja. Z tych l ~ r m a d S  &6n ten wnioc& j e s z a  n4e w y s d  r gablnetu Pana 

Prezesa. KoiejtEym etapWn prwS6bry j - w w a n l e  go pozytyvmk lub mg4tywnie i zbienie 

pod obrady m u  w&. Czekmw cdy a m  MI tlecytjp z w$. 

G+os zabml d n y  PM S#@nidIWJ E$~ranc: la3EoDeBmewodnicz3p/, Sza-na Rado, Panie Burmistrru, 

Szanowni Miesrkahcy ktWzka. popm&Mj agfi d o w l e ~ y  t e  ma siq odbyC rozprawa 

na paczqtku kwktnk, W a j t e  D kwi@td% PdMnie sprawy jakp Ws) Mh/n pneciwko Gminie 

Miejslciej K M z k .  Wklu mi i Pnnll tsWe i teresde ta s w a  poniewa2, dotyuy ona 

roszaenia o a&mmrnbskej kwa@t. C S@dowkdzh&ezy ta rQfprawa odbyta slg, a y  sprawa 

daiej jest w ta@tlea 1 

Burmistrz Mfastst IWpn, A1Goh.l m: Wys@@ kado. K#ejpe posiedzenie 

zostalo wytlMIaane Qa L9 majp h., a udrl?sSId W e n a s  Marcin 
Trreciak. I 

Glos zabral mcctn&s W n  k: @&do. Tak fdc wsporninal Pan 

Burmism, ZQSW rvyzn#@zony -in ne $8 m@!@. ~ ' & s l e  tej ~lozprawy nastqpi 

pnesluchanle sWn pradHu W1. Pana , a t a m  ostateanie 

zadecyduje o dopusacze*hr dow@&w z optd kole@j raz, pon3awaf biegli byii jut 



dopuszczeni i wydawaii j u i  opinie. Te opinie zostaty zakwestionowane przez obie strony procesu. 

Pan Nowicki kwestionowal opinie biegtego z zakresu wyceny nieruchornoici, bo nie zgadza sie 

z wysokoiciq wartoici odtworzeniowej rntyna, ktbrq biegty Pan Idzikowski wskazat w swojej opinii. 

My kwestionowaliSmy opinie bieglego z zakresu ustaiania wysokoici zysku osiqganego przez mlyn 

w skali miesiqca. Uwaialiimy t q  opinie za nieprzydatnq do procesu. Sqd jeszcze nie zadecydowal 

o losie tych dw6ch opinii, bo jedna i druga strona nie wniosla o opinig uzupdniajgq, tyiko zardwno 

my jaki i Pan Nowicki tqdarny zrniany bieglego i wydanie tej opinii od nowa przez zupehle innego 

biegtego wskazujqc, i e  te opinie sq na tyle obarczone istotnymi wadarni i na tyle nie przydatne do 

procesu, t e  oplnia uzupehiajqca nic by nie data, bo biegli rnajq takq przypadloit, t e  bardzo czesto 

lubiq bronit swojego stanowiska do sarnego korica. W zwiqzku z powyzszyrn, w rnojej praktyce chyba 

tyiko w jednyrn przypadku spotkatem sie z bieglym, ktory byt w stanie zrnienid wtasne zdanie. 

Wszyscy pozostali, jak j u i  co i  napisali, to potem do kohca tej opinii broniq. Uwaiam, z gory nie 

przesqdzajqc, poniewai nie chce tutaj decydowat za Sad, ale wady ktbre zostaty przez nas wskazane 

w opinii bieglego z zakresu ustalenia wysokoki dochodow osiqganych przez rnlyn sq na tyle istotne, 

ze Sqd nie powinien dopuSciC tego bieglego, tyiko wyznaczyt innego biegtego. Podobnie uwaiam, t e  

Sqd postppi w przypadku Pana Idzikowskiego, i e  tutaj bedzie uuciwy dia obu stron i dopugci od 

nowa jednego i drugiego. Niezaletnie od tego nie przeprowadzono jeszue w ogble opinii biegtego 

z zakresu rntynarstwa, poniewai w naszej ocenie - i ten biegly w zasadzie byt od samego poczqtku 

- tutaj zrnienila sic troszke teza dowodowa z naszej strony, poniewai my iqdarny ustaienia, czy 

dziatalnoit mlyna rnoglaby funkcjonowai i by6 oplacaina dla Pana Nowlckiego, gdyby uiywat 

pojazd6w o niiszej tadownoici tonazu n i i  40 ton, mianowicie 15 ton) poniewaz takie ograniczenie 

jest na mostach prowadzqcych do rntyna. Chcerny, aby nasza opinia zrnierzala w tyrn kierunku. lest 

to dowod, ktbry byt od sarnego pouqtku, zgtaszany wtaiciwie przez obie strony i przez rnecenasa 

Derenia I przez rnecenasa Bijasa. Natorniast tu nastwita rnodyfikacja tezy dowodowej odnoinie tych 

15 ton, poniewat naszyrn zdaniern ta dziatalnoit mote by6 z powodzeniern prowadzona przez Pana 

Nowickiego przy uzywaniu rnniejszych sarnochodow. Zwrbce uwage, t e  on pierwsze rnqkowozy tego 

typu tonaiu, czyli czterdziestotonowe zakupit dopier0 w 2004 roku, natomiast rnlyn od 1997 roku 

do 2004 roku funkcjonowal bez rnqkowozbw o rnasie calkowitej 40 ton i nie zbankrutowat, zarabial, 

powigkszat sie. Chcerny to sprawdzid, to jest trzecia opinia, nad ktorq Sqd bbgzie sig zastanawial czy 

dopuicit i przeprowadzit. Czwartq opiniq bedzie opinia z zakresu budownictwa rnostowego - tutaj 

tez ten dowbd jest od sarnego poczqtku '- natorniast rnecenas Deren w swoich pisrnach procesowych 

zqdat dopuszczenia konkretnej osoby profesora z Politechniki Wroctawskiej na okoiicznoid 

przeprowadzenia dowodu jakq noinoiC ma ten pierwszy most, nie ten jut bezpoirednio prowadzqcy 

do mlyna, na parking, tylko ten zaraz za wiaduktern. Poniewai rnecenas Bijas przedktadal opinie 

prywatnq, z kt6rej wynika, i e  ten most ma no ino i t  30 ton, natorniast my dysponujemy opiniq, ktdra 

zostata sporzqdzona zaraz po powodzi, jak ten most zostal naprawiony po powodzi i dopuszuony do 

uiytkowania, gdzie profesor, ktbry te opinie wydawal wskazywat 15 ton. To t e i  bedzie kwestia do 

zweryfikowania przez bieglego. Piqtq opini& ktora w naszej ocenie powinna zostat dopuszczona 

- o co wnloskujerny - to opinia biegtego z zakresu transportu ruchu drogowego potquonego z opiniq 

biegtego z zakresu techniki jazdy sarnochodowej na okol iunoi t  ustalenia tego, czy poruszanie sie 

takirni pojazdami jak w czasie przeprowadzonego eksperyrnentu procesowego, bo przypornne, t e  

w uasie eksperyrnentu procesowego na rniejscu oprbcz Sqdu, stron byt rbwniei biegly, kt6ry 

wstepnie ocenit jak to wyglqda, a nastepnie jak udaiiirny sie do Ratusza 
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Gbs zabral Wiceprzewodniczqcy Rady Pan Zdzislaw Duda: Panie Burmistrzu, ul. Koiciuszki - 
podw6rko nr 10 i nr 12 - tam rnieszkahcy sq zaniepokojeni stanem muru, ktory po zimie jest bardziej 

rozepchany i mote sie rozjechat. Jakie sq moiliwoici naprawy tego miejsca. 

Odpowiedzi udzielit Z-ca Burmistrza Miasta Pan Wieslaw Tracz: Prosze Pahstwa, sprawa jest narn 

znana. Rzeuywifcie miejsce to ulega stopniowej degradacji, jeieli chodzi o stan budowlany. Na dzieri 

dzisiejszy znamy doskonale stan, kt6ry tam istnieje i wiemy, i e  tam bgdzie potrzeba ingerencji. 

Problem polega na tym, t e  tego typu rniejsc jest bardzo duio. lest to jedno z bardzo wlelu miejsc. 

Stale to miejsce rnonitorujemy. Nie dalej jak miesiqc temu bytem tam i oglqdatem to rniejsce, 

poniewai tam sq stale interwencje mieszkahc6w, takie pod kqtem podtoia, czyli stanu gruntu, 

po ktbryrn sig jeidzi i ostatnio sygnalizowano nam problem sarnego wyjazdu z tej nieruchomoici. 

MyJmy przekazali sprawa do Zarzqdu Dr6g Powiatowych, poniewai w gestii ZDP jest regulacja spraw 

zwiqzanych z nawierzchniq samego wyjazdu. OczywiScie bedziemy 'monitorowat to miejsce, tyle 

tylko, i e  tam jest ogromny zakres prac. To miejsce nadaje sig do kapitalnego remontu i w zwiqzku 

z tym kornplikuje to sytuacje o tyle, t e  trzeba przeznaczyt na to osobne irodki, dlatego i e  z latania 

i szukania oszczgdnoSci niewiele bgdzie wynikat. Na dzieh dzisiejszy jestegrny w trakcie postepowah 

przetargowych na r6ine prace, agsto o znacznym zakresie. W jednych z postepowah pojawiajq sle 

oszczednogci, w innych postgpowaniach jest troszke droiej n i i  przewidywalifmy. Mamy przed sobq 

takie zam6wienia o duiej wartoici. Przy okazji sygnalizujq Palistwu jakie problemy wystgpujq. 

Dzisiaj odbyl sie przetarg na zagospodarowanie terenow zielonych, a wigc ten przetarg na ogromne 

zam6wienie sktadajqce sic z reaiizacji siedmiu rniejsc na terenie Ktodzka, jeieli chodzi 

o rewaloryzacje parkbw. Zglosil sig jeden kandydat do tego przetargu, jedna firma ze Starego Sqcza. 

Zgloszone zostaly oferty, tylko na dwa z siedmiu rniejsc. Obie oferty przekraczaty kwoty 

przeznauone przez zamawiajqcego na te prace. W zwiqzku z czym bedziemy musieli powt6nyt cate 

postepowanie. M6wig najprawdopodobniej, bo tutaj, w zwiqzku z tym, i e  i tak nie mamy iadnych 

ofert na pigt rniejsc, tym bardziej zasadne jest, aby poszukat jeszcze raz wykonawc6w. l a  m6wig 

w tym kontekicie, i e  firmy narzekaja takie miejscowe, i e  nie majq zambwieh, nie rnajq pracy, ze 

wtadze nie dbajq o lokainy kapital, o lokalny biznes. Tu sq do wykonania prace o wartoici ponad 

4 mln. zL Ouywiicie trzeba sie tutaj wspomagat fachowcami, ale takie konsorcja na terenie Klodzka 

takie motna nawiqzat. l a  j u i  sygnalizuje Pahstwu, ze postepowanie najprawdopodobniej bedzie 

powt6rzone. Wolabym miet do czynienia z sytuacjq, kiedy konkuruje ze sobq 10 firm, aniieli miet  

sytuacje, t e  marn siedern prac do wykonania, a jest c h ~ t n y  ze Starego Sqcza na dwie wycinkowe 

prace spokr6d tych siedmiu. Dlauego to rn6wig w kontekicie odpowiedzi na to pytanie? Dlatego, i e  

jezeli w ramach tych przetargow pojawiq sic oszczednoici, to  bedzie moina zaplanowat takte takie 

prace remontowe w zakresie podwbrek, bo tych problem6w wychodzi coraz wigcej. Grnina Miejska 

Ktodzko zostawila sobie wiele problem6w na gkwie w sytuacji, kiedy nie zawsze bylo to  potrzebne. 

Ostatnio zglosih/ sie wsp6lnoty, poprzez ZAMG, gdzie zostat zgkszony postulat zrobienia dojazdu do 

nieruchomoSci, w sytuacji kiedy tam praktycznie nie ma technicznej moiliwosci wykonania takiego 

dojazdu, a trzeba by bylo naruszyt jeszcze interesy tych samych mieszkahc6w1 ktdrzy majq ogrbdki 

dzialkowe. Z dw6ch stron sq tam takie skarpy, i e  praktycznie nie ma takiej rnoiliwoici. Podaje to 

jako przyklad. Mamy na wzgledzie to miejsce, bcdziemy je monitorowat. Jeieli pojawiq sic 

rnotliwoSci finansowe, to chotby powoli, ale bedziemy tam wkraczat i bgdziemy tam remontowat. 



Bumlstnu, InJlaSRIedr~:~ 
o tq ul. Traugufb. I &trzy&.llo i bedzie ona 

zrobiona. To jegt c e n t m  I ten tc@ahk u r n  ,& krmll K r a m  do frm#utta, W 'by , . byb naprawd~ 

pleknle. 

Odpowiedzi udzU# Z-caf Wrmis& Mi-* P ~ F & s t w &  4s jd w zasadzie 

na to pytanie w f p o w i a ~ .  W &&zk~~ Z.m. . 1m . r+w :@@wtbng&:&isiejaqi uchwata stanowi 

uzup&nienle cab& glamanej  ji#irOntes w :Be&: Jak Pm rodny &&:pow1 

z r6tnych tr&& i r&mp& ~ o h l  

Polsklego, tym Wry b E#lb W ram&hych pwjekt6w 

mamy zaplanmne kmtcW na WMnt ul. 

budowg parkiw dia ria@bud~+~b d'la 911 

niewyrernontawanej d$ 

dostalarn 
I 

takq smutnq oafww&i& rJd Pr&rsba , odby&@# wtsja lokalna . ,  

Komlsji, w skdgie Wrej p netfie$; przwadniczqcy 

bezpieczehstulrm, byt P .af 83irmm cab  *lsja, u&hk rozwitganla 

problemu ~alawenla~te- pod ' ~ u ~ . @ & v  5 W l w i a m -  ~arn;k&& ludnoad jarst odcieta od 

Swlata, gdy j&. woda, tMe ma& w e #  @' I z d  r e  nkoly do 

dom6w. ~ y b  tram ~ l l n e  saledrrYb o b r a a ~ ~  -.:& PO*, w r0z-u - . I  tej sprawy, 

te  b~dzle tnte.mem&.. -am &aj ay w spw&iqgo m%u40:~4 jest w&ene. Powledrlat 

ze niestety nk'* nie dl. -'#st ia lnd ghcia&& to wierlriet, bo 

musze cob odl~Qwt&lg0krdzlorn,'#t6rzy o b !-q. 
Pnewodniczw Rady EMie Tonlillr f.L#libr .--.: plwazesa @& nle mg ma mli, ate my4lg 

ze Pan Bumlstn jwza  aopyt8:l ndzieti tabj i x & m a .  

Elos zabra) Wlcspnew~&lcz@c)c~y P m  . I .  

tpm&$@r M i e  !3m&Wnu, t#gj gmblem jest jut  

od dawn* I tutaj wspMqm radw&nia G- .w Yj rpnwiq. !$o jak $@ IS lat jraPlgarn rprdnym, to od 

15 lat ten prsblam povmkx I j& W zagm+W. 

27. Sprawy *ne. 
Pnewodniczqcy Rady Fm tom its^ tabdrd pblnf@nrow& o 4p8zenlae@ $wlqtecmych jakie wplyngy 

do Rady MlejskIej. 



Radny Pan Lech Sur6wka: Wnioskuje, aby poinformowal mnie jaka byla tresC naszych zyaeri do 

rniast partnerskich, szczegblnie do nowego miasta partnerskiego, kt6re zeirny przyjgli. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz tabski: Czy Pan Burrnistrz przekaie takq inforrnacjg? 

Burmistrz Miasta potwierdzil, i e  taka inforrnacja zostanie radnernu priekazana. 

Wiecej gkosow nie stwierdzono. 

28. Lakohuenle sesjl. 
Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz ~abski zamknql obrady m6wiqc: ,,Zamykarn obrady XU1 sesjl 

Rady Miejskiej w Ktodzku". 

Zakoliaenie sesji nastqpilo o godz. 15:10 

i 
~ r z e w h i c z q c y  Rady hicjskiej w w d r k u  

Toma \&/ z abski 

*) Wylqczenie jawnokci z zakresu danych osobowych na podstawie art. 1,6,7 Ustawy z dnia 29 sierpnia 1997r. 
o Ochronie Danych Osobowych (Dz.U, z 2016r. poz.922 z p0i.m.)  oraz ze wzglqdu na art. 5 Ustawy o dostqpie 
do infonnacji publicznej (Dz. U.2016. poz. 1764 z po2.m). 




